
VRAGEN CDA BIJ AGENDAPUNT BEHEER SPORTHAL MOLENBROEK

• Wat zijn de ervaringen tot nu toe met zelftoezicht vanuit het oogpunt van de gemeente en 
de verenigingen?

• Is er ook met de beheerder van de sportkantine gesproken over de ervaringen met 
zelftoezicht? Zo ja, wat is de reactie?

• Er is zelftoezicht, er is een beheerder van de gemeente en inhuur van 5 externe partijen. 
Wat is de verhouding in uren en dagen qua aanwezigheid van de drie categorieën?

• Wat wordt er verstaan onder tijdelijke inhuur? Hoe lang is dit? 

• Werkzaamheden onderbrengen bij een beperkt aantal partijen? Loopt dit proces al en wat 
wordt er onder beperkt aantal verstaan? Is dat bij 1 of 2, of acht het college meer 
voorstelbaar?

• Een reden dat niet alle verenigingen zelftoezicht konden leveren is de vereiste 
aanwezigheid van een BHV’er. Dit is nu niet meer van toepassing. Mag er nu meer 
zelftoezicht van de verenigingen verwacht worden? Wordt daar vanuit de gemeente ook 
naar gevraagd? Zo nee, waarom niet?

• Wat is de meerwaarde voor verenigingen om zelftoezicht te leveren? Welke positieve 
prikkel is er?


